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SESSIÓ ORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT EN PLE CELEBRADA E N 
PRIMERA CONVOCATÒRIA A LES 20’00 HORES DEL DIA  

QUATRE DE MARÇ DE 2008 
 

 
 
 

LLOC: SALÓ DE SESSIONS. CASA CONSISTORIAL DE CAPDEP ERA 
(ILLES BALEARS) 

 
 
 

A C T A   
 
 
ASSISTENTS: 

Sr. Bartomeu Alzina Sureda. Batle-President 
Sr. Rafel Fernández Mallol 

 Sr. Sebastià Sureda Rosselló 
 Sra. Margalida Bover Vadell 

Sr. José Andrés Gallego Méndez 
Sra. Maria Pilar Gasull Albons 

 Sr. Climent Crespo Flaquer 
Sra. Maria Orts Rodríguez 
Sr. Mateu Garau Flaquer 

 Sr. Joan Ferrer Flaquer 
 Sra. Maria Isabel Vives Liberal 

Sr. José Medina Suárez 
Sra. Maria del Pilar García Rosa 

 Sr. Bernard Boutique 
 Sra. Margarita Servera Ferrer 
 Sr. Mateu Melis Tous 
 
NO HI ASSISTEIX: 
 Sra. Virgínia Maria Urdangarin de Manuel 
 
 
Secretari: Sr. Julián García-Sotoca Oliva 
 
 

PUNTS DEBATUTS I ACORDS ADOPTATS: 
 
I.- APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS 05/02/08 I 1 1/02/08 .- En 
compliment d’allò que disposa l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 15 
de desembre, Municipal i de règim local de les Ille s Balears i 
l’article 91.1 del Reglament d’Organització, Funcio nament i Règim 
Jurídic de les Entitats Locals, aprovat pel Real De cret 2568/1986, de 
28 de novembre, el Sr. President demana als membres  de la Corporació 
si algú té alguna observació a fer sobre les actes de les sessions 
anteriors, celebrades el dia CINC de FEBRER de 2008  i ONZE de FEBRER 
de 2008, de les quals se n’ha expedit, prèviament, còpia de 
l’esborrany a cada Regidor per al seu coneixement, rectificació 
d’errades o possible formulació d’al·legacions, si fos el cas. 
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No havent-hi intervencions, per UNANIMITAT dels reunits, sent 

disset el nombre legal de membres del Consistori i setze els 
assistents, són aprovades  les actes de les sessions anteriors, 
celebrades el dia CINC de FEBRER de 2008 i ONZE de FEBRER de 2008. 
 
II.- EXP. NÚM. 1SS-03/08: CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE LA 
CONSELLERIA D’AFERS SOCIALS, PROMOCIÓ I IMMIGRACIÓ DEL GOVERN DE LES 
ILLES BALEARS I L’AJUNTAMENT DE CAPDEPERA PER AL DE SENVOLUPAMENT 
D’ACCIONS FORMATIVES DINS EL MARC DEL PROGRAMA ALTER.- El Consistori 
examina l’expedient 1SS-03/08 relatiu al conveni de  col·laboració entre 
la Conselleria d’Afers Socials, Promoció i Immigrac ió del Govern de 
les Illes Balears i l’Ajuntament de Capdepera per a l desenvolupament 
d’accions formatives dins el marc del programa Alte r. 
  
 Vist el Dictamen emès por la Comissió Informativa Municipal de 
Benestar Social, en sessió de dia 29 de febrer de 2 008. 
 

Obert el debat, la Sra. Maria Isabel Vives Liberal diu que se 
sent satisfeta per la signatura d’aquest conveni, q ue ja s’havia 
sol·licitat feia temps, i com més aviat pugui entra r en vigor, serà 
millor. 
 

No havent-hi més intervencions, per UNANIMITAT del reunits, sent 
disset el nombre legal de membres del Consistori i setze els 
assistents, S’ACORDA: 
 
Primer : Aprovar el conveni de col·laboració entre la Cons elleria 
d’Afers Socials, Promoció i Immigració del Govern d e les Illes Balears 
i l’Ajuntament de Capdepera per al desenvolupament d’accions 
formatives dins el marc del programa Alter. 
 
Segon : facultar el Sr. Batle per a la signatura d’aquest  conveni. 
  
III.- EXP. NÚM. 42URB/04: PLA D’ACCIÓ AGENDA LOCAL 21 CAPDEPERA. 
DECLARACIÓ D’EIVISSA .-  El Consistori examina l’expedient 42URB/04 
relatiu al Pla d’acció Agenda Local 21 Capdepera. 
 
 Vista la Declaració d’Eivissa, de 30 de novembre d e 2007. 
 

Vist el Dictamen emès por la Comissió Informativa M unicipal de 
Medi Ambient, en sessió de dia 28 de febrer de 2008 . 
 

No havent-hi intervencions, per UNANIMITAT del reunits, sent 
disset el nombre legal de membres del Consistori i setze els 
assistents, S’ACORDA: 
 
 Aprovar la Declaració d’Eivissa, de 30 de novembre de 2007.  
  
IV.- EXP. NÚM. 41AG/08: CONTRACTACIÓ: SERVEI DE REC OLLIDA I TRANSPORT 
DELS RESIDUS SÒLIDS URBANS I GESTIÓ DE LA DEIXALLER IA AL TERME 
MUNICIPAL DE CAPDEPERA.- El Consistori examina l’expedient 41AG/08 
relatiu a la contractació de la gestió del servei d e recollida i 
transport dels residu sòlids urbans i gestió de la deixalleria al 
terme municipal de Capdepera. 
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 Vistos els informes emès per Intervenció, en data 22 de febrer 
de 2008 i de Secretaria, en data 27 de febrer de 20 08. 
 

Vist el Dictamen emès por la Comissió Informativa M unicipal de 
Medi Ambient, en sessió de dia 28 de febrer de 2008 . 
 

Obert el debat, el Sr. Joan Ferrer Flaquer diu que està d’acord 
amb gran part del contingut del plec de condicions,  però no està 
d’acord que es proposi la seva aprovació en aquesta  sessió per motius 
econòmics. Proposa que es deixi sobre la taula per no tenir aprovat el 
pressupost municipal. Primer ha d’aprovar-se el pre ssupost i després 
discutir aquest expedient, ja que no hi ha partida pressupostària. 
 

La Sra. Maria Orts contesta que també tenia aquest dubte, però 
que va consultar a l’interventor i li va informar q ue es podia aprovar 
perquè s’ha aprovat l’ordenança fiscal de recollida  de fems i els 
ingressos són suficients per a aquest contracte. 
 

El Sr. Ferrer contesta que efectivament està aprova da la taxa de 
recollida de fems, però també és veritat que està r ecorreguda. Però a 
més, insisteix que el pressupost no està aprovat, s inó que està 
prorrogat el de l’any anterior i per a aquesta desp esa no hi ha 
partida suficient. 

La Sra. Orts diu que està la taxa aprovada i l’info rme de 
intervenció és favorable. Si es tractés d’altre ser vei, l’informe 
seria desfavorable, però tractant-se de la recollid a de fems, que està 
unit a la taxa, es pot fer. 
 

El Sr. Sebastià Sureda afegeix que prompte es nomen arà un nou 
interventor, i per tant podem esperar que s’estudiï  aquest expedient i 
emeti nou informe.  
 

El Sr. Batle diu accepta la proposta del Sr. Ferrer  i proposa 
deixar l’assumpte sobre la taula, el que és accepta t per unanimitat 
dels reunits. 
  
V.- DECRETS I RESOLUCIONS .- Es dóna compte al Ple dels Decrets i les 
Resolucions dictats per Batlia o, fent ús de la sev a delegació de 
competències, per el Regidor Delegat, des de la dar rera sessió 
ordinària celebrada per l’Ajuntament en Ple i numer ats des del núm. 17 
al 39 de l’any 2008. 
  
VI.- PRECS I PREGUNTES .- El Sr. Joan Ferrer Flaquer fa les preguntes 
següents: 
 
1.- En l’anterior sessió ordinària del ple va pregu ntar sobre 
l’assumpte de GESA i se li va contestar que s’estav a negociant. No 
obstant això als pocs dies es va convocar una roda de premsa per a 
informar sobre la decisió que s’havia adoptat. El S r. Batle li va 
enganyar en el ple.  

El Sr. Batle respon que no li va enganyar. Quan en el ple li va 
preguntar encara s’estava negociant. 
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2.- Ha presentat unes sol·licituds. A unes se li ha  contestat a unes 
altres no. Es contestarà a totes?  

El Sr. Batle respon que si. 
 
3.- S’ha signat un conveni amb Claudia Troppa. Qui ho signava? 
L’Ajuntament o l’equip de govern? Sembla que el dis curs de la regidora 
d’esports va ser un poc excloent. No li va agradar la forma de fer 
aquesta recepció.  

La Sra. Pilar Gasull respon que no va excloure a ni ngú, de fet 
ha convidat a l’acte als regidors de l’oposició i s empre va parlar del 
poble de Capdepera; va donar la gràcies a Claudia T roppa en nom del 
poble de Capdepera. En cap moment va voler excloure  a ningú. 
 
4.- Quan es farà els aparcaments de la piscina?  

La Sra. Pilar Gasull respon que s’ha cregut més con venient 
situar els aparcaments en altre lloc i on estava pr evist l’aparcament 
fer un camp de futbol 7. De totes maneres no es té decidit encara on 
se situarà l’aparcament, però el camp de futbol 7 é s molt necessari. 
 
5.- Quan s’obrirà la piscina?  

La Sra. Pilar Gasull respon que no sembla possible assumir el 
dèficit, segons l’interventor. Sembla que la soluci ó és resoldre el 
contracte i fer una nova contractació.  

El Sr. Ferrer diu que es van presentar dos plecs de  condicions, 
el primer no es va aprovar i es va aprovar el segon , que tenia uns 
preus més baixos, perquè, segons alguns regidors, e ls serveis públics 
havien de ser deficitaris. 

 
El Sr. Mateu Melis Tous fa les preguntes següents: 

 
1.- Un retret: TEMA RADIO MUNICIPAL 

Vull expressar la meva indignació per que el passat  plenari de 
febrer se va tallar just quan començava la meva int ervenció. La del PP 
es radià completa, i quan havia de començar la nost ra, es posa música. 
Mos pareix indignant. 

Per afegir, no es radia la noticia de GESA en direc te. Tampoc 
sabem per què. Tal vegada la noticia mes important de l’any, la 
població s’entén l’en demà per la premsa. Ja ho vai g criticar al 
darrer plenari i comencem a sospitar que realment e s manipula la 
informació per la ràdio municipal. 

 
2.- Quan s’obrirà la Residència??? 

La Sra. Margalida Bover respon que la documentació que han 
presentat té algunes deficiències, que han de resol dre. Sembla que 
obriran a primers d’abril, possiblement el dia 9 d’ abril. 
 
3.- Quina es la línia política que te pensat dur en davant en matèria 
cultural el Sr. Regidor de cultura aquesta legislat ura ??? 

Nosaltres el que veiem es que no es fa teatre (este m en 
temporada), no es fan exposicions (també son més pr òpies de l’hivern), 
no es convoquen beques d’investigació,  en una para ula, no veiem gens 
de dinamisme a aquest departament.  

El Sr. Rafel Fernández Mallol respon que es pretén fer un 
treball per al poble; no macropojectes, sinó millor ar les 
infrastructures i els serveis; en el teatre es real itzen actes 
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culturals; s'han realitzat les exposicions que s'ha n sol·licitat. No 
està parat el departament. 
 
4.- Quan tindrem l’oficina d’informació municipal a  Cala Rajada??? El 
Sr. Regidor de comunicació va informar per la ràdio  municipal que 
abans de final de l’any tendriem aquesta oficina a Cala Rajada. Ja ha 
acabat l’any, ha passat Sant Antoni, Carnaval i pre st ve Pasco. Podem 
avançar alguna cosa al respecta??? 

El Sr. Sebastià Sureda respon que volen obrir-la ab ans de fer el 
Centre Multiusos, però el problema és dotar-la de m itjans personals. 

 
5.-  Al pressupost del 2007 hi havia una partida mo lt interessant per 
els ciutadans del municipi. La instal·lació de la T DT. Dic interessant 
per que hi ha molta gent que no veu moltes de les c adenes i s’havia de 
solucionar amb la TDT. Ha passat l’any i no sabem s i s’ha adjudicat la 
seva instal·lació o si hi ha més problemes. La preg unta es quan veurem 
la TDT ¿?? 

El Sr. Sebastià Sureda respon que l’empresa estatal  ha informat 
que hem d’esperar perquè està gestionant la instal· lació amb el govern 
balear. El dia 13, en la sala polivalent del teatre  se celebrarà una 
reunió informativa sobre la implantació de la TDT. Sembla que el 
govern balear farà la instal·lació. 
 
6.- Per acabar: Una pregunta pel Sr. Regidor de int erior respecta a la 
policia. Com es troba la plantilla de la policia lo cal de Capdepera en 
aquest moments??? Abans de respondre, la pregunta n o va dirigida a tot  
el tema de expedients disciplinaris. Va dirigida a que d’aquí dues 
setmanes comença la temporada turística i ens agrad aria saber de 
quanta plantilla disposem, si vendran reforços (pol icia turística, 
etc.), si hi ha places lliures, si se n’han coberte s algunes, etc.…  

El Sr. José Gallego respon que hi ha 24 policies; 6  oficials; 2 
subinspectors; 1 inspector i 7 policies turístics. De moment no hi ha 
places vacants; per a tenir més policies hem d’apro var la plantilla. 
 
 

No havent-hi més assumptes a tractar, de l’ordre de l Sr. Batle-
President s’aixeca la sessió a les vint-i-una hores  i deu minuts.  


